
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-5/2014 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 8. 4. 2014 v 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Zahálka, Hojka, Pokorná, Tůma, Flemr, Jelen, 
Panská, Baláš, Vomáčko, Coufalová, Janák, Harbichová 
Studentská komora (s): Novotný, Česák, Pánková, Omcirk, Pecinová,  
Omluveni: Kaplan (a), Blažek (s) 
Nepřítomní: Vokoun (s) 

 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Bunc, Musálek, Parry Martínková, Fořter 

 
 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem.  

Hlasování o programu zasedání 8. 4. 2014: (16-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/04/2014: AS UK FTVS schválil Program zasedání 8. 4. 2014. 

2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání 11. 3. 2014 a 25. 3. 2014 

Hlasování o zápisu ze zasedání 11. 3. 2014: (16-0-0).  

Usnesení 02/04/2014: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání 11. 3. 2014. 

Hlasování o zápisu ze zasedání 25. 3. 2014: (16-0-0).  

Usnesení 03/04/2014: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání 25. 3. 2014. 

3. Vystoupení děkanky UK FTVS 

Děkanka Kohlíková informovala o probíhajících schůzkách na jednotlivých katedrách. 

Uvedla, že se připravuje rozpočet, přičemž zdůraznila, že dokud nebude schválen, nebude 

manipulovat s platy. Ohledně výstavby je nyní snaha získat zhodnocení hlučnosti k výstavbě 

dvora. Dále je zde otázka Muldy, protipovodňových zábran a kampusu. Zde děkanka 

uvedla, že by se mělo podepsat memorandum s UK, Prahou, MŠMT a případnými sponzory 

a dále začít postupovat v plánování. Bude pozměněna oborová rada kinantropologie, u 

biomechaniky složení zůstane stejné. Informovala o výroční zprávě, kde na žádost doc. 

Süsse došlo k některým změnám. Děkanka se zmínila, že proděkani Bunc a Petr připravili 



první verzi organizačního řádu. Ráda by požádala AS UK FTVS o člena senátu, který na 

organizačním řádu bude spolupracovat. Informovala o statutu fakulty, přičemž součástí musí 

být sponse, které jsou již hotové, znak fakulty, který je připravován, a organizační řád. Zde 

je ale nereálné stihnout schválení do 31. 5. 2014.  

Předseda Heller vystoupil, že AS UK FTVS se organizačním řádem zabýval a navrhl 

senátory Kaplana a Zahálku. Senátor Zahálka uvedl, že by rád komunikoval se všemi 

senátory a aby to postupovalo taktéž v souladu s celou akademickou obcí. Předseda Heller 

uvedl, že na každém zasedání bude organizační řád zmíněn. AS UK FTVS tichým 

souhlasem schválil pracovní skupinu pro řešení organizačního řádu ve složení dr. Kaplan a 

doc. Zahálka. 

 

Senátor Jelen se zeptal, na jak dlouho je pronájem pro fakultu humanitních studií. Děkanka 

uvedla, že je předjednáno prodloužení o 2-3 roky, což se ještě připraví a předá k 

odsouhlasení AS UK FTVS. 

 

4. Sdělení ke stavu rozpracovanosti organizačního řádu 

Předseda Heller uvedl, že tento bod byl zmíněn při vystoupení děkanky. 

 

5. Informace o stavu akreditace studijního oboru Výchova ke zdraví 

Proděkan Bunc uvedl, že byla poskytnuta mylná informace, že Pedagogická fakulta nemá 

obor Výchova ke zdraví akreditovaný pro SŠ. U nás se ale jedná o kombinaci s tělesnou 

výchovou. Pan rektor si vyžádal odsouhlasení vědecké rady pedagogické fakulty, jinak 

zatím není žádná překážka a rektor je k tomu nakloněn. Předseda Heller zmínil, že původně 

bylo uvažováno to otevřít jako volný obor, tak zda to takto bude. Proděkan Bunc uvedl, že 

to bude nejdříve pro naše studenty a dále v navazující formě to bude otevřené i pro jiné 

studenty. Senátor Česák se zeptal, zda to bude akreditováno jako jednoobor. Předpokládá se 

větší zájem o dvojsbor, proto to i tak bude koncipováno. Senátor Baláš se dotázal, zda tedy 

tím zanikne směr Aktivity podporující zdraví. Ano, předpokládá se, že tento směr se 

převede do této nové akreditace. Senátor Hojka se zeptal, zda se prozatímní podoba oboru 

bude předělávat. Proděkan Bunc potvrdil, že se současná verze upraví. Proběhla diskuse 

k akreditaci nového studijního oboru. 

 

6. Seznámení s hodnocením výkonů jednotlivých pracovišť v programu PRVOUK 

Proděkan Bunc uvedl, že program PRVOUK je hodnocen na základě RIV bodů. Byl 

rozeslán přehled RIV bodů, což bude základ pro přidělení peněz. Snahou je, aby byl 



reflektován přínos a byli odměněni lidé, kteří mají publikační výstupy. Dojde tedy ke 

zrušení paušálního rozdělování peněz a bude podpora pracovníků, kteří publikují a získávají 

RIV body. 

Předseda Heller upozornil, že hodnocení je s dvouletým zpožděním. Proděkan Bunc uvedl, 

že je vyhodnocen rok 2011 a podle toho byly vypočteny finance na rok 2014. Senátor 

Zahálka doplnil, že rozpočet není pouze z RIV bodů. Upozornil na nesoulad, neboť bylo 

stanoveno, že pro aktivního pracovníka, který nepublikuje je minimální odměna 1000 Kč. 

Proděkan Bunc uvedl, že toto je míněno u někoho, kdo publikaci připravuje. Senátor 

Zahálka uvedl, že PRVOUK běží druhým rokem a měl by reflektovat to, co je dnes. 

Proběhla diskuse na téma hodnocení výstupů v rámci PRVOUK.  

 

7. Projednání a schválení prodloužení platnosti akreditace na dostudování stávajících 

studentů 

Proděkan Bunc uvedl, že univerzita zavedla 4leté studium PDS. Pravidla neumožňují 

překročit dobu akreditace pro tříleté období, je ale možné požádat o prodloužení této doby 

do konce roku. Toto se týká 44 studentů. Další prodloužení akreditace není možné. Senátor 

Hojka vyjádřil souhlas za studijní komisi. AS UK FTVS vyjádřil souhlasné stanovisko 

s prodloužením akreditace na dostudování stávajících studentů.  

Hlasování o prodloužení akreditace na dostudování stávajících studentů PDS: (18-0-0).  

Usnesení 04/04/2014: AS UK FTVS schválil prodloužení akreditace na dostudování 

stávajících studentů PDS. 

 

8. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2013 

Tajemník Fořter předložil AS UK FTVS Výroční zprávu o hospodaření za rok 2013 a 

přiblížil senátorům podobu a obsah této zprávy. Zmínil, že v loňském roce došlo k navýšení 

výnosů. Předseda ekonomické komise Jelen poděkoval za vypracování výroční zprávy a 

přiblížil zprávu ze zasedání ekonomické komise, která navrhla zapracovat některé 

nedostatky. Proběhla diskuse ohledně výroční zprávy za rok 2013. Senátor Jelen za 

ekonomickou komisi uvedl, že by bylo třeba zprávu doplnit.  

Hlasování o současné podobě výroční zprávy: (6-10-1). 

Usnesení 05/04/2014: AS UK FTVS neodsouhlasil předložené znění výroční zprávy za rok 

2013 a doporučil výroční zprávu upravit. Pro doplnění výroční zprávy AS UK FTVS vybral 

ze svého středu senátory Jelena a Zahálku. 

 



9. Projednání ekonomické náročnosti vydávání časopisů na FTVS UK 

Proděkanka Parry Martínková přiblížila financování časopisů Acta Universitatis Carolinae - 

Kinanthropologica, TVSM a Česká kinantropologie. Senátor Jelen se vyjádřil, že váha 

časopisů jsou v opačném gardu než jejich přínos. Navrhl, že by měla být udělána analýza na 

posouzení finančních nároků a přínosů pro fakultu. Senátor Hojka upozornil, že je třeba 

počítat i s tím, kolik publikování v České kinantropologii přinese RIV bodů a zahrnout to do 

výnosů. Proděkanka se vyjádřila, že by dala České kinantropologii šanci. Senátor Jelen 

uvedl, že teď jsou kritéria odlišné, RIV body budou v tomto časopise přinášet pouze 

společenskovědní články a to 4 body za článek. Proděkanka Parry Martínková se vyjádřila, 

že časopis TVSM by mohl být zaměřen více didakticky. Senátorka Harbichová upozornila, 

že články například čistě z oblasti psychologie jsou také hodnoceny nulou bodů. Proběhla 

diskuse ohledně ekonomické náročnosti časopisů vydávaných FTVS. 

 

10. Různé 

Senátorka Harbichová upozornila na problémy s kongresovým sálem. Senátor Jelen připojil 

upozornění na problémy s technikou v učebnách a vyjádřil se, že je třeba konkretizovat 

odpovědnost za technické vybavení učeben. Senátor Janák upozornil, že na pánských WC 

tečou kohouty. Senátor Česák se zeptal, jak bude fungovat počítačová učebna. Děkanka 

uvedla, že počítačová učebna je v provozu a je diskutováno, jak bude zpřístupněna pro 

studenty. Senátor Baláš upozornil, že jí využil dvakrát, z čehož jednou bez problémů, 

podruhé nikoli. Senátor Hojka informoval, že toto bude řešeno přes SIS, stejně jako využití 

dalších např. seminárních místností. 

 

 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 


